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Verslag Atletencommissie 
8 februari 2024  

 
Aanwezig: Michiel Bienens, Maarten Heylen, Bo Nijs, Warre De Pauw, Bart Spruijt (Vlaamse 
Atletiekliga, via scherm) 
Verontschuldigd: jiënity De Kler 
Afwezig: / 
Locatie: De Spuye, Leuven 
Uur: 19u30 

 

1 Vragen andere commissies 

• Geen vragen vanuit andere commissies. 

2 Bespreking KVV indoor AC 

• Er heerst bij sommige atleten enige verwarring rond het feit dat de tijden die in de B-
finales gelopen worden niet meetellen voor de officiële uitslag. Misschien kan dit naast 
het reglement nog ergens specifiek vermeld worden?     

  
• Bij de loopproeven langer dan 200m werden er (meestal? ) geen rondetijden getoond. 

Het is voor atleten aangenaam om bij de passage hun rondetijd te zien. Indien dit 
haalbaar is, mag dat zeker de norm zijn.  
 

• Het enige werpnummer op het KVV AC (het kogelstoten) had volgens sommige volgers 
meer in beeld kunnen/mogen komen op de livestream.  
 

• Globaal ervoeren de atleten het KVV AC als een vlotte organisatie.    
 

 

3 Veiligheid afstootbalken verspringen 

• Het is een punt van zorg voor de atleten dat er bij sommige afstootbalken voor 
verspringen gevaar op 'doorschuiven' is. Om blessurerisico's te verminderen zouden 
onveilige afstootbalken zoveel mogelijk vermeden moeten worden. De atletencommissie 
adviseert om op te letten met nieuwe afstootbalken aan te kopen en bij voorkeur eerst 
in overleg met ervaren verspringers uit te maken welk materiaal het veiligste is. Kan dit 
punt besproken worden op de volgende vergadering van de beleidscommissie competitie? 

4 Locatie BK AC outdoor 

• Het BK AC outdoor gaat toch door in Brussel (zie officiële berichten 2 februari). De 
atletencommissie is voorstander van een BK AC op een centrale locatie. Uit onze 
atletenbevraging bleek namelijk dat meer dan 50% van de bevraagde atleten een 
centrale locatie zoals Brussel verkiest voor de BK's alle categorieën. Dit mag bij het 
bepalen van waar de BK's plaatsvinden wat ons betreft mee doorwegen in de 
criteria/besluitvorming.  

5 Samenwerking tussen universiteiten/hoge scholen mbt.ondersteuning student-atleten en 
trainingsfaciliteiten 

• De universiteiten (Gent, Brussel, Antwerpen, Leuven) werden aangeschreven en hebben 
intussen geantwoord.   

• Volgende stap is het aanschrijven van de clubs nabij studentensteden met als deadline 
22 februari: 
- Hasselt (ADD, AVT) - Bo 
- Gent (KAAG, RCG, STAX) - Warre  
- Brussel (ATLEMO, DAC, BAV, CSF, WS, RESC) -  Michiel 
- Antwerpen (AVKA, BVAC, OLSE, AA, BRABO, ABES, HAKI) - Bart  

https://www.atletiek.be/nieuws/officiele-berichten-2-2-2024
https://www.atletiek.be/admin/storage/main/resultaten-atletenbevraging-atletencommissie.pdf
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- Leuven (DCLA) - Elise 
 
• Zodra er voldoende data is, zullen we een pagina 'student-atleet' aanmaken op de 

website atletiek.be onder het tabblad 'atleten' . We zullen extra promotie voeren via 
'testimonials' van student-atleten en door een link naar de pagina in september op de 
home page te zetten. 

6 Communicatie met de andere commissies 

 
• Bo stuurde een mailtje naar de andere commissies (topsport, jury, ethiek, masters, 

medisch, jeugd, trainers, competitie) om onze commissie voor te stellen en uit te leggen 
wat onze belangrijkste doelstellingen zijn.  

• Het viel op dat de meeste commissies geen algemeen atletiek.be-e-mailadres hebben. 
Het kan misschien een goed idee zijn om voor iedere commissie een aparte e-mailbox 
aan te maken.  

7 Varia 

- Bo en Michiel zullen deelnemen aan het Future leaders Forum in Rome (8-13 juni).  
- Voor de opvolging van het onderzoek naar de geografische spreiding van 

atletiekwedstrijden zal Bart via Alabus een Excel-overzicht van alle wedstrijden van 
2022 en 2023 maken.  

- In een korte tussentijdse videomeeting op 3/12 kwamen volgende punten nog even 
aan bod: 
* Korte bespreking BK veldlopen en verslagen andere commissies 
* Universiteiten aanschrijven een document op Google Drive aangemaakt voor 
'Atletiek en hogere studies' (is intussen gebeurd).  
*Het organogram op de website atletiek.be is niet meer up-to-date en mag eens 
vernieuwd worden (zal nog gebeuren). 
*Initiatieven besproken om het bestaan van de atletencommissie in de verf te zetten 
via website en sociale media (in het voorjaar komt er wat communicatie hierrond). 
 

 

https://www.atletiek.be/admin/storage/main/organigram-vlaamse-atletiekliga-februari-2023.pdf
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